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FSA2024 展望
FSA2024 EXPECT

展会规模
Exhibition Scale

12,500m2

预计展商数量
Estimated Exhibitors

245
预计观众数量
Estimated Visitors

12,000

亚洲过滤与分离工业展览会暨中国国际过滤与分离工业展览会（FSA）由中国技术市场协会过滤与分离技术专业委员会（CFS），上海
希达科技有限公司（CNTA），Informa Markets共同主办，是专注于过滤与分离领域的专业展览会。
作为亚洲地区兼具重要性以及影响力的展览会，FSA每两年举办一次，是一个兼技术交流与贸易往来于一体的平台。展品范围覆盖过
滤行业全产业价值链，包括过滤材料、过滤材料生产设备及辅助设备、化学制剂、过滤器、过滤器生产线、测试与分析、服务及其他。展
会同期举办FILTREXTM ASIA、过滤与分离技术推介会等活动，行业专家云集，共同探讨最新的行业技术与资讯。
第十届亚洲过滤与分离工业展览会暨第十三届中国国际过滤与分离工业展览会（FSA2024）将于2024年12月11-13日在上海新国际博
览中心隆重举办，继续分享市场动态，引领行业趋势，旨在为推动亚洲乃至全球的过滤行业发展助力。

Filtration & Separation Asia (FSA) combined with China lnternational Filtration & Separation Exhibition, which is hosted by 

China Filtration & Separation Society (CFS), CNTA Science & Technology Co., Ltd. (CNTA) and lnforma Markets, is a leading 

professional exhibition in filtration and separation area.

As a famous and important exhibition in Asia area, this every-2-year event aims to provide a trade and technical communi-

cation platform between exhibitors and visitors. The exhibit category covers Filter Media, Filter Media Production 

Equipment and Accessories, Chemicals, Filters, Filters Production Lines, Testing & Analysis Equipment, Services and 

Others. Concurrent events include FlLTREXTM ASIA, Exhibitor Technical Presentation. World famous industry expects will 

gather here to share the latest industry technology and market trends.

The 10th Filtration & Separation Asia combined with the 13th China lnternational Filtration & Separation Exhibition will be 

held on Dec 11th -13th,2024 at Shanghai New lnternational Expo Centre (SNIEC), Shanghai, China. The up-to-edge filtration 

technologies, technical solutions and know-hows will be found and discussed, and FSA will constantly assist the develop-

ment of the global filtration industry.



FSA2023回顾
FSA2023 REVIEW

展商分析
EXHIBITOR SUMMARY

观众分析
VISITOR SUMMARY

21 家海外展商
overseas exhibitors 

9 个国家及地区
countries and regions

来自
From

198 家中国展商
Chinese exhibitors

219 家展商
Exhibitors

展商对本届展会表示满意
exhibitors were satisfied with the exhibition

展商表示可能继续参加下一届展览会
exhibitors would like to attend FSA2024

92.2% 95.7%

10,922
31.3%

观众数量
Visitors

较上届增长
The number of visitors increased 31.3% 
compared with previous exhibition

95.52% 观众对本届展会表示满意
95.52% of the visitors of 

FSA2023 are satisfied with their 
experience.

90.47% 观众表示将会继续参加下
一届展会

90.47% of the visitors are likely to 
attend FSA in the future.

91.76% 观众愿意把FSA推荐给朋
友和观众

91.76% of the visitors are likely to 
recommend FSA to their friend or 

colleague.

95.52% 90.47% 91.76% 

国内观众
Chinese Visitors

94.18%
海外观众（来自近40个国家和地区）
Overseas Visitors (From nearly 
40 countries and regions)

5.82%



谁来参展
WHO EXHIBIT

谁来参观
WHO VISIT

FSA部分展商（按字母顺序排列）
PARTS OF FSA EXHIBITORS (Sorting in alphabetical order)

FSA部分观众（排序不分先后）
PARTS OF FSA VISITORS (no particular order)

3M中国有限公司   3M China Ltd  

大金工业有限公司  Daikin Industries Ltd  

松下  Panasonic  

海尔  Haier  

霍尼韦尔  Honeywell  

无印良品  MUJI  

光明乳业  Bright Dairy  

中芯国际  SMIC  

上海医药集团  SPH 

中国建筑  CSCEC  

中国石化  Sinopec  

上海中南建材有限公司  SCM  

比亚迪汽车工业有限公司  BYD  

吉利  Geely  

中核集团  CNNC  

格力空调  Gree  

狮王  Lion  

美埃  MayAir  

三一集团  Sany Group  

尤妮佳  Unicharm  

金佰利  Kimberly-Clark  

方太  Fotile  

马勒  MAHLE  MAHLE  

明宇重工  Mingyu  

中国一汽  FAW  

史密斯  Smith  
大众  Volkswagen  
汉格斯特  Hengst  

......



展商之声
EXHIBITOR FEEDBACK

FSA是亚洲区规模大且专业的过滤材料展会，Ahlstrom每一届都有参加并组织研讨会，这是一个展示企业形象与新
技术，了解行业动态，面对面深入探讨客户需求的极佳平台。

FSA is one of the largest and most professional filtration materials exhibition in Asia. Ahlstrom participates 

in and organizes seminars at every session. It is an excellent platform for showcasing corporate image and 

new technologies, understanding industry trends, and deeply discussing customer needs face-to-face.

FSA展会是一次非常好的展示产品和链接客户的机会。展会为参展商提供了一个与客户面对面交流的机会，可以更好
地了解客户的需求和反馈。Gessner在这次展会上进行了品牌发布会，扩大了品牌知名度，吸引了更多的潜在客户。

The FSA exhibition is a great opportunity to showcase products and connect with customers. The 

exhibition provides exhibitors with the opportunity to communicate face-to-face with customers, allowing 

them to better understand customer needs and feedback. Gessner held a brand launch at this exhibition, 

expanding brand awareness and attracting more potential customers.

Gessner

FSA非常专业，过滤行业的重要品牌基本都出现在这个展会上，行业内客户也会参加这个会来了解最新产品和行业动
态，现场气氛活跃，主办方组织高效，服务也很好，是个很优质高效的展会。

The FSA is very professional, with almost all important brands in the filtration industry appearing at this 

exhibition. Industry customers also attend this exhibition to understand the latest products and industry 

trends. The atmosphere at the exhibition is lively, the organizers are efficient, and the service is excellent. It 

is a very high-quality and efficient exhibition.

ATI

我们感觉来会厂家比较多，专业性较强，是很好的自身产品的推介以及潜在客户交流的平台。希望今后在既有海内外
商家参展基础上，可以进一步吸引更多海外厂商参展，实现多方共赢。 

We feel that there are many professional manufacturers here, and it is a good platform for promoting our 

own products and communicating with potential customers. We hope that in the future, based on the 

participation of both domestic and foreign businesses, we can further attract more overseas manufacturers 

to exhibit, achieving win-win results for all parties.

莫莱斯柯  MORESCO

奥斯龙  Ahlstrom



观众之声
VISITOR FEEDBACK

我们参观本次展会主要是希望找到应用于空气过滤的材料供应商，展会现场的展商基本满足了我们的采购需求，未
来还会继续前来寻找一些合作方。

We visited FSA mainly to find material suppliers for air filtration applications. The exhibitors on FSA basically 

met our procurement needs, and we will continue to come here in the future to find some partners.

本次展会现场有很多过滤厂家，专业度比较高，尤其是过滤材料方面，汇聚了比较多的企业，也希望能有更多过滤器、
过滤设备和相关组件的企业参与，可以有更全面的交流沟通。

There are many filtration manufacturers at the exhibition, with high professionalism, especially in the field of 

filtration materials. We hope that more companies engaged in filters, filtration equipment and related 

components can participate, so that we can have more comprehensive exchanges and communication.

中国科学院城市环境研究所  Institute of Urban Environment, Chinese Academy of Sciences

海尔  Haier

本届展会参展企业较多，专业度非常高，现场也有很多新产品和新创新。希望未来能进一步扩大，增加分离工程方面
的内容。

FSA has a large number of exhibitors with high professionalism, and there are also many new products and 

innovations on the scene. I hope that it can be further expanded in the future to include more content 

related to separation engineering.

中国石化  Sinopec

本次参观主要是想为新产品的材料采购收集资料，展会上出现的技术和产品都很专业，但就我们公司的产品来说，需
要更多潮湿环境下可以应用的空气过滤解决方案，未来还会继续参观展会，希望能找到相关的供应商。

We visited FSA mainly to collect information for the procurement of materials for new products. The 

technologies and products presented at the exhibition are very professional, but for our company's 

products, we need more air filtration solutions that can be applied in humid environments. We will continue 

to visit the exhibition in the future and hope to find relevant suppliers.

科勒  Kohler



FSA2024 同期活动
FSA2024 CONCURRENT EVENTS

  FILTREXTM ASIA

由CFS和EDANA（欧洲非织造材料协会）、CNTA、Informa Markets联合举办的FILTREXTM Asia是一场涵盖亚洲过滤行业市场趋势、

行业动态和技术革新的专业峰会。会议内容涉及面广，重点突出本行业近期关心的热点问题，将帮助与会者了解亚洲市场趋势，以及过

滤介质、过滤技术和测试标准的最新发展，是中外专家、企业家、学者和关心本领域发展人士的一次极有价值的交流机会。

   FSA2024过滤与分离技术推介会

   FSA2024 Filtration & Separation Technical Presentation

2023年过滤与分离技术推介会上，共有来自行业实力企业的11位嘉宾发表精彩演讲，到场观众超过1,000人次，场场爆满，气氛火热。

FSA2024将继续举行现场展商技术演讲活动，重点针对过滤行业热门话题，邀请优质企业代表现场分享新技术、新材料、新趋势，与现

场观众进行深度交流，帮助企业进行更全面的展示。

主办方 Organizers:

主办方 Organizers:



CNTA SCIENCE & 
TECHNOLOGY CO., LTD.


